

## 肖克刚

1968 年出生于四川，现工作生活于成都

### 教育

1991 西南师范大学美术系

### 个展

2019 肖克刚：匿名，千高原艺术空间，成都

2017 “堕落口”肖克刚个展，剩余空间，武汉

2011 “移动的桃花源：不合时宜的绘画”肖克刚个展，四川大学美术馆，成都

### 群展

2019 极限混合：2019 广州空港双年展，广州

2016 难看：暧昧的伦理，去阶级眼光，剩余空间，武汉

2015 复象的幽灵，玉衡艺术中心，上海

2013 技法的系谱：形式，观念与认知——何多苓、肖克刚的绘画实践，今日美术馆，北京

2012 原‘画’志四联，K空间，成都

2010 入围 Sovereign 杰出亚洲艺术奖，香港

\*该文件更新于 2019 年 12 月，如需更多信息请联系千高原艺术空间。

## **Xiao Kegang**

Born in Sichuan in 1968  
Now lives and works in Chengdu

### **Education**

1991 Graduated from Fine Arts of Southwest Normal University

### **Solo Exhibitions**

2019 Anonymous, A Thousand Plateaus Art Space, Chengdu  
2017 "Darkness in the Light" Xiao Kegang Solo Exhibition, Surplus Space, Wuhan  
2011 "The Peach Garden of Travelling: Untimely Painting" Xiao Kegang Solo Exhibition, Art Museum of Sichuan University, Chengdu

### **Group Exhibitions**

2019 *Extreme Mix: 2019 Guangzhou Airport Biennale*, Guangzhou  
2016 *NANKAN: Inexplicit Ethics and De-ranking Perspective*, Surplus Space, Wuhan  
2015 *The Spectres in the Double Shadow*, Alioth Art Center, Shanghai  
2013 *Genealogy of Techniques: Form, Conception and Cognition-Painting Practices of He Duoling and Xiao Kegang*, Today Art Museum, Beijing  
2012 *Annals of Probing on Painting*, K.Gallery, Chengdu  
2010 *Shortlisted for The 2010 Sovereign Asian Art Prize*

**\*This document was updated December 2019. For more information, please contact gallery.**